
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Σύμφωνα με αναφορές, μεγάλο μέρος των αγροτών δεν 

έλαβε εισέτι το ποσόν των 2.000 ευρώ εκ του Ταμείου 
Αρωγής» 

 
Κύριε Υπουργέ, 

 
Σύμφωνα με δημοσίευμα του «ΑγρόΤυπου» της 26ης Οκτωβρίου, την 24η 
πραγματοποιήθηκε σύσκεψη στον Πλατύκαμπο του Νομού Λάρισας με τη 
συμμετοχή του Δ. Σ. της «Ενωτικής Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων Νομού 
Λάρισας» και της «Επιτροπής Πλημμυροπαθών Αγροτών», στην οποία μεταξύ 
των άλλων επισημάνθηκε ότι «…Η πλειοψηφία των αγροτών δεν έχει λάβει το 
ποσόν των 2.000 ευρώ μέσω του Ταμείου Αρωγής, ελάχιστοι το έχουν 
εισπράξει, ενώ υπάρχουν καταγγελίες ότι το σύστημα δε δέχεται καν αιτήσεις 
από αγρότες που έχουν ως αποκλειστικό εισόδημα γεωργικές δραστηριότητες. 
Υπάρχουν επίσης πληγέντες σε χωριά που δεν έχουν λάβει το ποσό των 6.600 
ευρώ πλέον των δύο μηνών…». 
 
Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να επισπεύσετε την καταβολή των ανωτέρω χρηματικών ποσών σε 
όσους δεν τα έχουν λάβει ακόμη και τα οποία τους είναι πλήρως αναγκαία; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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